
 

LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51 000 Rijeka, F. Račkog 1 

IBAN: HR0324020061100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; Web: www.lovacki-savez-pgz.hr  

 

ZAPISNIK 
11. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

15.09.2016. god. s početkom u 14:00 sati u prostorijama LOVAČKOG SAVEZA u Rijeci, F. 
Račkog 1.  

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, T. Tondini, B. Miklić, D. Mušćo, M . Brakuza, B. Curl,  
D. Babić, Z. Perić i M. Šepić 
Odsutni: V. Crnković i M. Mauhar (svi opravdano)  
Ostali prisutni: B. Marković i M. Gašparac 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 10. sjednice IO-a 

2. Informacije o provedbi Javnog natječaja za davanje u zakup zajedničkih otvorenih 

      lovišta broj VIII/102 - "RAB” i VIII/129 - "DUBRAČINA” 

3. Informacije o ponudi za izradu lovnogospodarskih osnova za zajednička otvorena 

lovišta na području PGŽ-e od stručne službe HLS-a 

4. Informacije o državnom prvenstvu HLS-a u lovnom streljaštvu (Bzenica) 

5. Informacije o županijskim natjecanjima Lovačkog saveza PGŽ-e u lovnoj kinologiji 

6. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice 

7. Plan predstojećih aktivnosti u obrazovanju u 2016/17. 

8. Različito 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 1. 
 

Raspravu o verifikaciji Zapisnika 10. sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  
dr. sc. J. Malnar, koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 2.  
 

B. Marković je, kao član Komisije za provedbu Javnog natječaja za davanje  
u zakup zajedničkih otvorenih lovišta broj VIII/102 - "Rab” i VIII/129 - "Dubračina”, informirao 
prisutne da su na prvom sastanku, održanom 23. srpnja, utvrđeni uvjeti natječaja, te je 25. 
srpnja raspisan natječaj za navedena lovišta.  

31. kolovoza 2016. godine komisija za provedbu javnog natječaja u 10.00 sati  
pristupila je otvaranju pristiglih ponuda. Utvrđeno je da je za lovište VIII/129 - "Dubračina”, 
pristigla jedna ponuda od LD „Ričina“ Crikvenica, a za lovište VIII/102 - "Rab” dvije ponude; 
od LD „Otok Rab“ Rab i LD „Golub“ Kampor. 

Nakon otvaranja kuverti, utvrđeno je da nijedna ponuda nije zadovoljila propisane  
uvjete javnog natječaja, odnosno da je dostavljena dokumentacija nepotpuna, te je nakon 
zasjedanja, komisija odlučila poništiti natječaj te raspisati novi. 
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J. Malnar je postavio pitanje zašto se lovačka društva sa otoka Raba nisu dogovorila i  

zajednički izašla na raspisani natječaj, zaključivši da se na ovakav način drastično povisila 
cijena lovozakupa, što sigurno ne ide u prilog i lovcima sa otoka Raba. 

Z. Perić je izjavio da je on pokušao dogovoriti zajedničku prijavu za lovište na rabu, ali  
da se LD „Otok Rab“ s time nije složio, te se iz tog razloga LD „Golub“ Kampor samostalno 
javio na natječaj. Napomenuo je da su dostavili primjedbu na provođenje javnog natječaja, 
no ona od strane Županije nije prihvaćena. 

B. Marković je napomenuo da nijedna od pristiglih ponuda nije zadovoljila propisane  
uvjete, te komisija nije mogla prihvatiti dostavljene ponude. 

J. Malnar se nadovezao da je raspisani natječaj od strane Županije bio jasan, te se  
upitao kako nijedno od društva/udruga nije mogla zadovoljiti raspisane uvjete, zaključivši da 
su ponuđači neozbiljno pristupili pri sakupljanju potrebne dokumentacije, u što su se mogli i 
uvjeriti nakon odluke Komisije. 

I. Bolonić se upitao koja društva su išla zajednički na natječaj, na što je dobio odgovor  
da su LD „Kunić“ Rab i LD „Kuna“ Lopar osnovali zajedničko društvo LD „Otok“ Rab te se 
kao takvi javili na natječaj. 

B. Miklić se nadovezao da nije sudjelovao u pripremi dokumentacije za LD „Ričina“  
Crikvenica, te je nakon poništenja javnog natječaja saznao da na zahtjevu nije bio potpis 
odgovorne osobe i pečat društva, zbog kojeg njihova ponuda nije bila prihvaćena.  
 
Ad. 3. 
 

Dr. sc. J. Malnar je informirao prisutne da je u Savez dostavljena ponuda za izradu  
lovnogospodarskih osnova za zajednička otvorena lovišta na području PGŽ-e od stručne 
službe HLS-a, za ona (njih 20) koja su dostavila zahtjev za izradu. Cijena izrade je 10.000,00 
kn (sa PDV-om), uvezena u 3 primjerka. Napomenuo je da će tijekom mjeseca listopada 
stručna služba HLS-a kontaktirati Lovački savez PGŽ-e, te doći na dogovor u svezi izrada 
LGO-a na koji će sazvati i sve podnositelje zahtjeva (predsjednika lovačkog 
društva/udruge i stručnu osobu za provedbu LGO-a). Na sastanku u Primorsko-
goranskoj županiji, sa pročelnicom Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i ruralni 
razvoj, M. Raukar, predloženo je da se svakom lovačkom društvu/udruzi, koji su podnjeli 
zahtjev prema HLS-u, refundira izrada LGO-a u visini od 5.000,00 kn. 

Ukoliko ima zahtjeva od lovačkih društava/udruga, koja do sada nisu podnjela zahtjev,  
neka to učine, kako bi na vrijeme mogli iskoordinirati njihove potrebe za izradu istih. 

B. Curl je rekao da će LD „Orebica“ Cres dostaviti podatke za izradu LGO-a za lovište  
VIII/108 „Cres“. 

J. Malnar je zaključio da izrada LGO-a preko Hrvatskog lovačkog saveza puno jeftinija  
i kvalitenija, te da podnositelj zahtjeva neće imati nikakvih obveza prema Ministarstvu 
poljoprivrede, već će stručna služba HLS-a odraditi sve korake kako bi lovnogospodarska 
osnova bila prihvaćena. 

Na sastanku sa predstavnicima lovačkih društava/udruga biti će objašnjeno što će biti  
potrebno za izradu, te će stručna služba HLS-a prihvatiti i možebitne sugestije od strane 
podnositelja zahtjeva. 
 
Ad. 4. 
 

M. Šepić je informirao prisutne da ekipa Lovačkog saveza PGŽ-e sutra (16. rujna)  
putuje na državno prvenstvo HLS-a u lovnom streljaštvu u Bzenicu. 

Kroz 6. kola na županijskom prvenstvu našeg Saveza, prema pravilima Hrvatskog  
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lovačkog saveza, natjecala su se 35 lovaca iz dvanaest lovačkih društava, te su polučili 
sljedeće rezultate: ekipno prvo mjesto osvojili su lovci Lovačkog društva „Šljuka“ iz Krka 
(Vladimir Babić, Filip Vasilić i Ivan Brala), drugi su lovci Lovačkog društva „Tuhobić iz 
Krasice (Anđelko Cuculić, Sanjin Jakšetić i Milorad Šepić), a treći strijelci prve ekipe 
Lovačkog društva „Jelenski jarak“ iz Vrbovskog (Damir Duić, Iko Voloder i Bruno Ivanković). 

Po prvi puta, na Drenovi i Stubici, svaki lovac/natjecatelj gađao je u metu srnjaka na  
100 metara iz lovačkog karabina sa pet naboja. Maksimalan broj nakon 6. kola bio je 300 
bodova. 

U pojedinačnoj konkurenciji je prvi bio Vladimir Babić iz Lovačkog društva „Šljuka“ Krk  
sa 255 bodova, drugi Damir Babić iz Lovačkog društva „Lipov vrh“ iz Severen-Lukovdola 
(221 bod), treći Filip Vasilić iz Lovačkog društva 'Šljuka' iz Krka (217 bodova), četvrti 
Anđelko Cuculić (LD „Tuhobić“ Krasica“ sa 210 bodova, peti Bruno Kapor (LD „Tetrijeb“ 
Gerovo) sa 208 bodova, dok je, nakon dugo godina, u pripetavanju za šesto mjesto pobjedio 
Damir Duić (LD "Jelenski Jarak" Vrbovsko) sa 206 bodova. Oni će nas predstavljati na 
državnom prvenstvu.  

Napomenuo je da se sve više mladih lovaca uključuje u lovno streljaštvo, te se nada,  
da će se oni, kroz treninge i natjecanja nametnuti starijim lovcima/strijelcima. 

Po programu, koji će trajati dva dana, natjecati će se u lovačkom trapu i lovačkom  
parkuru (jedna serija po 25 meta), te lovačkom karabinu (po 5 metaka u metu srnjaka). 
Nada se, da će izmjenom Pravilnika o lovnom streljaštvu, ući i disciplina gađanja pokretnih 
meta (vepra u trku). 

J. Malnar je napomenuo da će se Pravilnik o lovnom streljaštvu mijenjati sljedeće  
godine, te zaželio uspješniji rezultat nego prethodnih godina, s obzirom da lovci/strijelci  
našeg Saveza ostvaruju zapažene rezultate na natjecanjima u drugim županijama. 
 
Ad. 5. 
 

B. Marković je izvijestio prisutne, da će se, prema planu kinoloških aktivnosti, 25.  
rujna održati LKK „Sveti Hubert“ u Ravnoj Gori; županijsko natjecanje u radu pasa glasnog 
gona na divlju svinju u gateru održati će se 2. listopada u Skradu (gater Šerementovo“), 9. 
listopada županijsko natjecanje na zeca u Čavlima, te 23. listopada organizirati će se ispit na 
krvnom tragu u Munama. Odlučeno je da svi natjecatelji dostave prijavnice kako bi se mogle 
održati navedene manifestacije, iz razloga što su se prethodnih godina organizirale 
navedena natjecanja, koja iziskuju znatne financijske izdatke, a natjecatelja nije bilo.  

Napomenuo je da neke članice Saveza o tome ne obavještavaju svoje članove, pa  
ovim putem apelira da im se prijavnice proslijede kako bi imali točan broj natjecatelja i time 
nam olakšali organizaciju natjecanja u lovnoj kinologiji.  

Za sva natjecanja su ishodovane sve potrebne suglasnosti (suglasnost Hrvatskog  
lovačkog saveza, veterinarsko-zdravstvena suglasnost), obaviještena je veterinarska 
inspekcija, nadležne veterinarske ambulante te su imenovani kinološki suci. 

M. Šepić je primijetio da se povećava broj natjecatelja, napose mladih lovaca, što nas  
posebno raduje, te je ujedno potvrdio da mnogi zainteresirani lovci ne znaju kada se 
pojedina natjecanja održavaju, upravo zbog neinformiranja članova. 

B. Miklić se nadovezao da se sve informacije mogu dobiti i u tajništvu našeg Saveza,  
kao i na našoj web stranici, koju naš tajnik redovito osvježava, gdje se mogu naći sve 
potrebne obavijesti i prateća dokumentacija. 

T. Tondini je napomenuo da svoje članstvo redovito obaviještava o nadolazećim  
događajima, te ih pokušava aktivirati da na takva događanja dođu kao gledatelji, gdje iz prve 
ruke mogu vidjeti način natjecanja. 
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Ad. 6. 
 

T. Tondini je informirao prisutne da će se, prema Planu obrazovanja, održati seminar  
za lovce i lovočuvare, koji počinje 16. rujna i trajati će do 6. studenog. Prvi rok održati će se 
19. studenog, a drugi rok predviđen je za 3. prosinca. Do sada je prijavljeno 18 kandidata za 
obrazovanje lovac, te 4 kandidata za obrazovanje lovočuvar. Taj broj će se povećati do 
samih ispita.  

U planu je predviđen i seminar za ocjenjivače lovačkih trofeja, koji će trajati od 4. do  
26. veljače 2017. godine, a ako bude zainteresiranih, i seminar za  prvi pregled odstrijeljene 
divljači namijenjene stavljanju na tržište. 

J. Malnar je napomenuo da je kroz dva ciklusa za prvi pregled odstrijeljene divljači  
namijenjene stavljanju na tržište osposobljeno 100-injak kandidata, te da je potrebno 
minimalno 20 kandidata da bi se takav seminar organizirao. 

Ujedno se nadovezao na status rogista, koji se ne odazivaju na obilježavanje  
manifestacija naših članica (opravdavajući se nemogućnošću dolazaka zbog obveza), te je 
predložio da se pokuša oformiti nova grupa koja bi bila u mogućnosti dolazaka na razne 
manifestacije. Ujedno se treba zahvaliti našim rogistima, ukoliko više nisu zainteresirani, te 
će biti pozvani na sljedeću svečanu Skupštinu, gdje će i se uručiti zahvalnica za dosadašnji 
rad. 
 
Ad. 8. 
 

D. Babić se osvrnuo na tragični slučaj pogiblje D. Kapša u lovištu Bosiljevo u  
Karlovačkoj županiji. Predložio je da se vrati stažiranje lovaca pripravnika u trajanju 1. 
godine, da se ovakvi nesretni slučajevi ne događaju u budućnosti. 

Predložiti će lovcima, da se, natjecanje u lovnom streljaštvu „Racman kup“, na kojeg  
dolaze i lovci/strijelci iz susjedne Slovenije preimenuje u „Memorijalni kup Dejan Kapš“.  

Predloženo je da se D. Kapšu posthumno dodjeli odlikovanje III. reda. Prijedlog je  
jednoglasno prihvaćen. 

J. Malnar je podsjetio da je stav našeg Saveza da se vrati stažiranje, te se nada da će  
u izmijenjenom Zakonu o lovstvu to biti ugrađeno i time postati obveza svih budućih lovaca.  
Pripomenuo je da pojedine privatne škole ne uče nove kandidate rukovanjem oružjem (to je 
problem), dok kod nas to nije slučaj. Također je podsjetio da je u proceduri zakon koji bi 
omogućio polaganje lovačkog ispita mladima od 16 godina, s time da ne bi mogli ishodovati 
dozvolu za nabavu oružja do svoje punoljetnosti. 

T. Tondini se nadovezao da naš Savez provodi takvu vrstu obrazovanja, gdje  
kandidati imaju i terensku nastavu, na kojoj, pod mentorstvom ovlaštenog 
predavača/ispitivača uče kako sigurno rukovati lovačkim oružje. Prošle godine je na takovoj 
terenskoj nastavi bilo 54 kandidata, koji su studiozno pristupali samom rukovanju. 

M. Brakuza je informirao prisutne o provođenju naputka od Hrvatskog lovačkog  
saveza o neprikupljanju divljači stradale na prometnicama. Obavili su nekoliko sastanaka sa 
načelnikom policije, te ih se više ne zove na uviđaj. Podsjetio je da se pojedina 
društva/udruge ne drže tog naputka, te time i dalje odgovornost prebacuju na svoju štetu. 

I. Bolonić se nadovezao da se i lovci na otoku Krku više ne odazivaju na takve pozive,  
tj. upućuju ih na one koji upravljaju prometnicama. 

M. Šepić je pitao da li će postojati mogućnost nabave šećerne repe preko našeg  
Saveza, kao i prethodnih godina. 
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J. Malnar je odgovorio da neće, jer mnoga društva podnesu zahtjev za određenu  

količinu, a onda ne plaćaju dobavljaču, te time problem prebacuju na naš Savez, koji im 
organizira sve što je potrebno. 

J. Malnar je predložio da se, kao i svake godine, organizira posjet na 21.  
Međunarodni sajam „Lov, ribolov, priroda, turizam“ u Varaždinu. Na sajam će ići članovi 
Izvršnog odbora LS PGŽ-e, te po jedan predstavnik svakog društva/udruge, kojeg odredi 
matično društvo. Na sajam bi se krenulo 7. listopada (petak). 

T. Tondini je informirao prisutne da će se od 29.9. do 2.10. održati velesajam turizma i  
lovstva u Novom Sadu. 

I. Bolonić je informirao prisutne o problemima izlova divljači u naseljenim mjestima na  
otoku Krku. imaju puno poziva od svojih mještana da divljač ulazi u naselja, ali im 
objašnjavaju da lovci zakonski ne mogu izvršiti odstrel, na što im lokalno stanovništvo 
zamjera. 

B. Miklić je podsjetio prisutne da su pred 4 godine na području Crikvenice, pokušali  
dogovoriti sa policijskom upravom, takav odstrel, uz prisustvo policije. Takav način nije 
saživio, zbog sigurnosnih razloga. 

J. Malnar je napomenuo da će se to možda moći, ako dođe do izmjene Zakona o  
lovstvu, odnosno usvajanje zakona Europske unije. Do tada se moramo držati važećeg 
Zakona. 

M. Linić je predložio da se u mjesecu studenom organizira zajednički lov sa gostima iz  
LS Istarske i LS Međimurske županije na otocima Krku ili Cresu. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen, te je tajniku Saveza naloženo da koordinira i dogovori lov sa gostima. Ujedno 
ćemo tijekom zime biti gosti LS Međimurske županije u lovu na sitnu divljač. 

M. Linić je pozvao članove Izvršnog odbora da 16. rujna prisustvuju na otvaranju  
prostorije tajništva te promociju knjiga „Statut i Pravilnici“ i „Prvih 70. godina“ LD-a „Jelen“ 
Čavle, u lovačkoj kući „Čudnić“. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da ćemo sljedeće godine organizirati lovačku izložbu,  
na području otoka Krka (posljednja je bila u Novom Vinodolskom), te da se moramo početi 
pripremati za samu organizaciju, kako bi i ovoga puta bila na visokom nivou. 
 
 

Sastanak je završio u 15,30 sati. 
 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
                                                                                                                                                               
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


